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14/11/23 - Eerste reactie werkgroep 'Cleene Hooge - AZC' op de besluitbrief: grof 

schandaal 

Wat men niet durfde te ve1wachten is toch gebeurd, maar dan nog erger. Vanavond werd 
het definitieve collegebesluit omtrent de AZC-locatie Cleene Hooge bekendgemaakt. Het 
heeft gezorgd voor de overtreffende trap van de schrik en verbazing na de 'overvalbrief 
op 5 september. De brief van de gemeente heeft vanavond een schokgolf door de wijk 
veroorzaakt. Overigens hebben veel wijkbewoners in de pers moeten lezen dat het 
definitieve besluit is genomen en tot op heden nog steeds geen brief van de gemeente zelf 
ontvangen. Het lijkt een trend in het onzorgvuldige gemeentelijke communicatieproces. 

Ondanks uitdrnkkelijke wensen, bedenkingen en bezorgdheden van zowel de raad, 
insprekers, bumibewoners als onze werkgroep 'Cleene Hooge -AZC', heeft het College 
ervoor gekozen om dwars tegen alle stemmen in te gaan. In de brief aan direct 
omwonenden wordt beweerd dat de input van de raad zorgvuldig is meegenomen, een 
bewering die haaks staat op de realiteit. De flexibele opvang blijft onveranderd, 150 was 
altijd al de ondergrens, en de maximale duur van 15 jaar is niet definitief vastgelegd, tegen 
de wens van meerdere paiiijen in. 

Het negeren van de stem van het volk is, helaas, inmiddels een bekend fenomeen in dit 
proces. Wat echter nog schrijnender is, is het feit dat zelfs de overgrote meerderheid van 
de wensen en bedenkingen van de voltallige gemeenteraad, ongeacht politieke kleur, 
simpelweg worden genegeerd. Dit is een grof schandaal en een belediging voor de 
democratische principes. Het is bijna dictatoriaal te noemen om je eigen raadsleden, 25 
insprekers, een complete wijk en meer dan 1000 petitie onde1iekenaai·s volledig de mond 
te snoeren. Het kan ook anders. Zie het voorbeeld van het besluit van de uitbreiding van 
Roompot vandaag. Uitgesteld vanwege fel protest. Dat is zoals het in een democratie hoo1i 
te gaan. 

Niet alleen wordt de raad buiten spel gezet, maar ook onze werkgroep lijkt aanvankelijk 
niet te worden betrokken bij de paiiicipatiegroep van het College. Dit, ondanks eerdere 
erkenning van de waardevolle rol van onze werkgroep in het participatieproces in een 
gesprek tussen de werkgroep en de wethouder en burgemeester. 

Wij voelen ons als wijk en werkgroep volledig in de steek gelaten. Onze inzet voor een 
eerlijke dialoog en transpai·antie omtrent dit zwai·e vraagstuk is tenietgedaan. Gisteravond 
hebben wij, samen met wijkbewoners, een dringend beroep gedaan op de burgemeester en 
wethouder Louws om het besluit nog niet te nemen, gezien de serieuze vragen over de 
objectiviteit van het gehele 'onderzoek'. Het lijkt er namelijk nog steeds op dat veel locaties 
vanaf het begin al voorbestemd wai·en, met Cleene Hooge als favoriete bestemming van 
het College. En dat is een twijfel die ook in de gemeenteraad heerst. 

Zolang deze twijfel boven de markt hangt, had een besluit nooit genomen mogen worden. 
Deze kwestie is te belangrijk om te negeren. Wij hebben ernstige bedenkingen geuit over 
de eerlijkheid en objectiviteit van de locatiekeuze, maai· ons dringende verzoek om uitstel 
van het besluit, totdat alle twijfels zijn weggenomen, is wederom aan dovemansoren 
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gericht. Tevergeefs dus. Niemand heeft tot op heden reactie gekregen van noch de 
burgemeester, noch de wethouder op deze noodkreet. Echter, het AZC staat er nog lang 
niet. Het onderzoek en de bevindingen van de werkgroep en het verbazingwekkende 
Collegeproces staan ook nog op de agenda in verschillende commissievergaderingen van 
de Provinciale Staten. En daarna is er nog altijd de Raad van State. Voor ons begint alles 
nu pas. En ondertussen gaan wij door met ons onderzoek naar de objectiviteit van het 
College en dit rammelende besluit. 

De poppenkast van de afgelopen 2 maanden en het definitieve besluit van het College 
vandaag, vrijwel ongewijzigd, geeft ons voldoende reden om het vertrouwen in het 
voltallige College op te zeggen. Wij adviseren de Gemeenteraad hetzelfde te doen als zij 
op deze manier zo hardnekkig worden genegeerd. 

Dit is niet slechts een teleurstelling, maar een onherstelbare inbreuk op het vertrouwen in 
het democratische proces en het bestuur van onze gemeente. Het is een grof schandaal. 

Met diep teleurgestelde en uitermate bezorgde groet, 
Direct Omwonenden Werkgroep “Cleene Hooge - AZC” 
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